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Muziekretailer Bax-shop kijkt samen met vakbond CNV wat er verbeterd kan worden aan de
arbeidsomstandigheden. “We hebben als bedrijf grote sprongen gemaakt, dan is het soms lastig om alles bij te
benen”, zegt directeur Jochanan Bax tegen de PZC.

Bax-shop en CNV hebben woensdag gesproken naar aanleiding van signalen over personeelsproblemen. Het
zou onder meer gaan om een angstcultuur, het ontbreken van een ondernemingsraad en lange arbeidstijden.
Bax spreekt van ‘een goed gesprek’. De vakbond brengt vrijdag opnieuw een bezoek aan de retailer.

Bax-shop is volgens de directeur al anderhalf jaar bezig om de situatie op de werkvloer te verbeteren. Hij geeft
toe dat ‘in het verleden dingen niet goed zijn gegaan’. CNV houdt vrijdag een enquête onder medewerkers, op
basis waarvan Bax-shop eventuele pijnpunten wil aanpakken.

De vakbond kijkt terug op een ‘constructief gesprek’. Bax-shop liet eerder nog weten zich niet te herkennen in
negatieve uitlatingen van voormalige medewerkers. “We doen altijd alles conform wet- en regelgeving.” 
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